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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 
şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 
Nr. 2398 din 30.01.2025 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat astăzi, 30.01.2025, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin. (1), ale ar.179 alin.(1) și 
alin.(2) lit.a)  din Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr. 17 din 
23.01.2025 a Preşedintelui Consiliului Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege 
consilierilor judeţeni şi adusă la cunoştinţă publică  pe site-ul Consiliului Judeţean Bacău.  

   Şedinţa se desfăşoară la Centrul de Afaceri și Expoziții „Mircea Cancicov” din Bacău, Calea  
Doctor Alexandru Șafran nr. 145 cu prezenţă fizică. 
      Şedinţa fiind legal constituită îşi poate desfăşura lucrările.  
      Lucrările şedinţei sunt conduse de doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 33 de consilieri. Trei 
consilieri  participă la şedinţă on-line respectiv: doamna consilier Năstase Maria-Raluca, domnul consilier 
Ilie Viorel și domnul consilier Vreme Valerian.  
   Se intonează Imnul Național. 
   Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă participă domnul Valentin Palea administrator 
public, domnul director general adjunct al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Bacău Popa Ciprian, domnul director al Centrului Școlar de Educație Incluzivă nr.1 Bacău Gabor Adrian, 
domnul director al unei alte școli cu care ne dorim să încheiem un parteneriat, având în vedere proiectul 
care a fost gândit de către Centrul Școlar de Educație Incluzivă Bacău, doamna director Abaza, alți șefi ai 
structurilor din aparatul de specialitate ai Consiliului Județean Bacău.  
  Comisia economică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări publice, Comisia sănătate, 
asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia educaţie, cultură, artă 
şi religie au emis avize favorabile pentru toate proiectele de hotărâri înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
  

  ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Înainte de a supune la vot ordinea de zi, vă 
rog să-mi permiteți să fac o modificare. O să supunem la vot proiectul inițial al ordinii de zi și după aceea 
supunem la vot această modificare: punctul nr. 5 de pe ordinea de zi care vizează aprobarea unui proiect 
care urmează să fie inițiat de către Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr.1 Bacău. Acest proiect ia în 
calcul noua structură care trebuie aprobată prin proiectul de la nr. 12 și atunci vă propun ca proiectul nr.5 
de pe ordinea de zi să devină nr.12. După aceea, o să vă rog să luați act de retragerea de pe ordinea de zi a 
proiectului de hotărâre nr. 15 care vizează aprobarea constituirii unui drept de uz și a unui drept de 
servitute asupra terenului în suprafață de 175 mp din zona drumului DJ 119, situat în str. Poligonului, nr. 
38-46 în municipiul Bacău, județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea 
S.C.Delgaz Grid S.A. Investitorul, care urmează să deruleze acolo o investiție, se află în litigiu în sensul în 
care am luat act ulterior de suspendarea autorizației de construire. Există o acțiune derulată de Instituția 
Prefectului. Investiția se derulează în proximitatea Aeroportului Internațional „George Enescu” Bacău  și 
până la soluționarea acestei contestații, activitatea operațională a aeroportului să nu fie afectată, vă propun 
să nu acordăm acest drept de uz și servitute și să revenim cu acest proiect pe ordinea de zi după ce 
contestația va fi soluționată în favoarea investitorului, dacă se va întâmpla acest lucru. Dacă nu, nu avem 
de ce să acordăm acest drept de uz și servitute. Prin urmare, dați-mi voie să supun aprobării ordinea de zi 
cu modificările precizate. 
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 Se supune la vot ordinea de zi cu modificările precizate de doamna președinte Ionela-Cristina 
Breahnă-Pravăț și se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nu obișnuiam în Consiliul Județean să 
aprobăm modalitatea de vot pentru că ea era specificată în  dreptul fiecărui proiect. O să vă rog să aprobăm 
în debutul acestei ședințe și modalitatea de vot pentru proiectele aflate astăzi pe ordinea de zi. Prin urmare, 
propun ca pentru punctele 1-14, modalitatea de vot să fie reprezentată de votul deschis prin ridicare de 
mână. 

♣  Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte... 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Lăsați-mă vă rog să termin și vă las să 

interveniți!  
♣  Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Înainte de a da votul, pentru că după aceea nu are 

sens. Tot ce înseamnă vot pe persoană este vot secret, nu se votează deschis. 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vă spun imediat! Votul pe persoană este doar 

la ultimul proiect.    
♣  Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Ați spus proiectul nr.15 care  de fapt  a fost nr. 16 

(ATOP). 
♣  Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Imediat vă spun! Am făcut corecția pentru 

că punctul nr. 15 a fost retras. Deci vot deschis pentru punctele 1-14.  
 

Se supune la vot  modalitatea de vot pentru punctele 1-14 propusă de doamna președinte Ionela-
Cristina Breahnă-Pravăț și se aprobă în unanimitate. 

 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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 ♣  Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Și acum, pentru punctul nr.15 unde avem vot la 
persoană, vă propun vot secret prin exercitarea votului pe buletinele de vot. 
 
 Se supune la vot modalitatea de vot secret pentru punctul 15 și se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

    Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 16.12.2024; 
 

2. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 30.12.2024; 
 

3. Proiect de hotărare privind actualizarea valorii redevenţelor anuale pentru cabinetele medicale 
concesionate conform Hotărârii Guvernului nr. 884/2004, cu modificările şi completările 
ulterioare, valabile în anul 2025; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărare privind indexarea taxelor și tarifelor de închiriere a unor imobile aflate în 
domeniul public sau privat al judeţului Bacău, valabile în anul 2025; 

 Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe 
anul 2025; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
  
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului “Școala Viitorului - Incluziune, 
Terapie și Tehnologie”, Cod SMIS 338577 și a acordului de parteneriat încheiat între Centrul 
școlar de educaţie incluzivă nr.1, Judeţul Bacău și Şcoala gimnazială "Alecu Russo" municipiul 
Bacău, finanțat în cadrul Programului Educație și Ocupare 2021-2027 (PEO), Prioritatea 6. 
Prevenirea părăsirii timpurii a școlii și creșterea accesului și a participării grupurilor dezavantajate 
la educație, Obiectiv specific: ESO4.6. Promovarea accesului egal la educație și formare de 
calitate și favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru grupurile 
defavorizate, începând de la educația și îngrijirea timpurie, continuând cu educația și formarea 
generală și profesională până la învățământul terțiar, precum și educația și învățarea în rândul 
adulților, inclusiv prin facilitarea mobilității în scopul învățării pentru toți și a accesibilității 
pentru persoanele cu dizabilități (FSE+), Tip de acțiune: 6.f.3 Îmbunătățirea accesului și a 
participării la educație a copiilor cu dizabilități și/sau CES, inclusiv la activități sportive și 
culturale adaptate, prin dezvoltarea unor resurse suport; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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7. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra terenurilor în 
suprafață totală de 1400 mp din zona drumului județean DJ112, situate pe raza comunei Târgu 
Trotuș din județul Bacău, aflate în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Târgu Trotuș; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Bacău cu unitățile administrativ-teritoriale 
din județ în vederea finanțării activității de protecție de tip rezidențial a persoanei cu handicap, 
pentru sumele aferente anului 2024; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra unui teren în 
suprafață totală de 341,5 mp din zona drumului județean DJ 252B, situate pe raza comunei Tamași 
din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Consiliului 
Județean Bacău, în favoarea Comunei Tamași ; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărare privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra unor terenuri în 
suprafață totală de 2209 m.p. din zona drumurilor județene DJ 241 și DJ 243 B, situate pe raza 
comunei Motoșeni din județul Bacău, aflate în domeniul public al Județului Bacău și în 
administrarea Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Motoșeni; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului 
de investiții „Modernizare drumuri locale DR 250 și DR 158 și consolidare pod pct. Vadul Chiriței, 
în comuna Orbeni, județul Bacău”; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr.284/2024 privind organizarea rețelei școlare de învățământ preuniversitar special din județul 
Bacău pentru anul școlar 2025-2026; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului 
de investiții ,,Reabilitarea și modernizarea drumului comunal DC129, Pârgărești (intersecția cu DJ 
116) - Bogdănești (intersecție cu DN 11), în lungime de 4,03 km, județul Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 122 din 
12.08.2021 privind asocierea Județului Bacău cu UAT Pârgărești și UAT Bogdănești, în vederea 
finanțării și realizării în comun a obiectivului „Reabilitarea și modernizarea drumului comunal DC 
129, Pârgărești (intersecție cu DJ 116) – Bogdănești (intersecție cu DN 11), în lungime de 4,03 km, 
județul Bacău”; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

15. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 175 mp din zona drumului DJ 119, situat în str.Poligonului, nr. 38 - 46 în 
municipiul Bacău, județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea 
S.C.Delgaz Grid S.A.; (a fost scos de pe ordinea de zi) 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

16. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bacău în cadrul 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Bacău, pentru mandatul 2024-2028. 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău  
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: La punctele nr. 1 și nr. 2 de pe ordinea de zi 
dau cuvântul doamnei secretar general al județului Elena-Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 16.12.2024 și procesul-verbal al ședinței extraordinare 
convocată de îndată din data de 30.12.2024. 

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 138 alin. (15) din Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare: „La 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al unității/subdiviziunii administrativ-teritoriale supune spre 
aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare”.  

 

Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Județean Bacău din data de 16.12.2024. 

 
Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Județean Bacău din data de 16.12.2024.   
Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Județean 

Bacău din data de 16.12.2024 și se aprobă cu 36 de voturi „pentru”. Doamna consilier Năstase Maria-
Raluca nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Supunem spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Județean Bacău convocată de îndată din data de 30.12.2024.  

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Județean Bacău convocată de îndată, din data de 30.12.2024. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Județean Bacău, convocată de îndată din data de 30.12.2024 și se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   

12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
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28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   

33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: În continuare, îi dau cuvântul doamnei 
secretar general al județului Elena-Cătălina Zară pentru a vă prezenta reglementările legale din Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, referitoare la conflictul de interese. 
 
 
 
 

 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: În conformitate cu prevederile 
art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez 
consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act 
normativ, conform cărora:    
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul 
de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă sunt situaţii de conflict de interese, vă 
rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
 

♣ Dna Cosma Elena, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi cu  privire 
la  aprobarea depunerii proiectului “Școala Viitorului - Incluziune, Terapie și Tehnologie”, Cod SMIS 
338577 și a acordului de parteneriat încheiat între Centrul școlar de educaţie incluzivă nr.1, Judeţul Bacău 
și Şcoala gimnazială "Alecu Russo" municipiul Bacău, finanțat în cadrul Programului Educație și 
Ocupare 2021-2027 (PEO), Prioritatea 6. Prevenirea părăsirii timpurii a școlii și creșterea accesului și a 
participării grupurilor dezavantajate la educație, Obiectiv specific: ESO4.6. Promovarea accesului egal la 
educație și formare de calitate și favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru 
grupurile defavorizate, începând de la educația și îngrijirea timpurie, continuând cu educația și formarea 
generală și profesională până la învățământul terțiar, precum și educația și învățarea în rândul adulților, 
inclusiv prin facilitarea mobilității în scopul învățării pentru toți și a accesibilității pentru persoanele cu 
dizabilități (FSE+), Tip de acțiune: 6.f.3 Îmbunătățirea accesului și a participării la educație a copiilor cu 
dizabilități și/sau CES, inclusiv la activități sportive și culturale adaptate, prin dezvoltarea unor resurse 
suport și la punctul nr.12 privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr.284/2024 privind organizarea rețelei școlare de învățământ preuniversitar special din județul Bacău 
pentru anul școlar 2025-2026. 

♣ Dna Maxim Lorena, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi cu  
privire la  aprobarea depunerii proiectului “Școala Viitorului - Incluziune, Terapie și Tehnologie”, Cod 
SMIS 338577 și a acordului de parteneriat încheiat între Centrul școlar de educaţie incluzivă nr.1, Judeţul 
Bacău și Şcoala gimnazială "Alecu Russo" municipiul Bacău, finanțat în cadrul Programului Educație și 
Ocupare 2021-2027 (PEO), Prioritatea 6. Prevenirea părăsirii timpurii a școlii și creșterea accesului și a 
participării grupurilor dezavantajate la educație, Obiectiv specific: ESO4.6. Promovarea accesului egal la 
educație și formare de calitate și favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru 
grupurile defavorizate, începând de la educația și îngrijirea timpurie, continuând cu educația și formarea 
generală și profesională până la învățământul terțiar, precum și educația și învățarea în rândul adulților, 
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inclusiv prin facilitarea mobilității în scopul învățării pentru toți și a accesibilității pentru persoanele cu 
dizabilități (FSE+), Tip de acțiune: 6.f.3 Îmbunătățirea accesului și a participării la educație a copiilor cu 
dizabilități și/sau CES, inclusiv la activități sportive și culturale adaptate, prin dezvoltarea unor resurse 
suport și la punctul nr.12 privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr.284/2024 privind organizarea rețelei școlare de învățământ preuniversitar special din județul Bacău 
pentru anul școlar 2025-2026. 

♣ Dl Panfil Gelu-Ionuț, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi cu 
privire la  constituirea unui drept de utilizare și acces asupra terenurilor în suprafață totală de 1400 mp din 
zona drumului județean DJ112, situate pe raza comunei Târgu Trotuș din județul Bacău, aflate în 
domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei 
Târgu Trotuș și punctul nr.8 de pe ordinea de zi cu privire la aprobarea asocierii Județului Bacău cu 
unitățile administrativ-teritoriale din județ în vederea finanțării activității de protecție de tip rezidențial a 
persoanei cu handicap, pentru sumele aferente anului 2024. 

♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Nu voi participa la punctul nr.6 de pe ordinea de zi cu  privire la  
aprobarea depunerii proiectului “Școala Viitorului - Incluziune, Terapie și Tehnologie”, Cod SMIS 
338577 și a acordului de parteneriat încheiat între Centrul școlar de educaţie incluzivă nr.1, Judeţul Bacău 
și Şcoala gimnazială "Alecu Russo" municipiul Bacău, finanțat în cadrul Programului Educație și 
Ocupare 2021-2027 (PEO), Prioritatea 6. Prevenirea părăsirii timpurii a școlii și creșterea accesului și a 
participării grupurilor dezavantajate la educație, Obiectiv specific: ESO4.6. Promovarea accesului egal la 
educație și formare de calitate și favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru 
grupurile defavorizate, începând de la educația și îngrijirea timpurie, continuând cu educația și formarea 
generală și profesională până la învățământul terțiar, precum și educația și învățarea în rândul adulților, 
inclusiv prin facilitarea mobilității în scopul învățării pentru toți și a accesibilității pentru persoanele cu 
dizabilități (FSE+), Tip de acțiune: 6.f.3 Îmbunătățirea accesului și a participării la educație a copiilor cu 
dizabilități și/sau CES, inclusiv la activități sportive și culturale adaptate, prin dezvoltarea unor resurse 
suport.  

 
 

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind actualizarea valorii redevenţelor anuale pentru 
cabinetele medicale concesionate conform Hotărârii Guvernului nr. 884/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare, valabile în anul 2025. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu   

36 de voturi ”pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
  
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind indexarea taxelor și tarifelor de închiriere a 
unor imobile aflate în domeniul public sau privat al judeţului Bacău, valabile în anul 2025. 

 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu   

35 de voturi ”pentru”. Doamna consilier Năstase Maria-Raluca și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au 
exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

     ◄ Se trece la punctul 5 (fost 12) al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-
Pravăț prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr.284/2024 privind organizarea rețelei școlare de învățământ preuniversitar 
special din județul Bacău pentru anul școlar 2025-2026. 
 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi “pentru”.  Doamna consilier Cosma Elena și doamna consilier Maxim Lorena nu participă la vot la 
acest proiect de hotărâre.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena - - - 
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena - - - 
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului “Școala 
Viitorului - Incluziune, Terapie și Tehnologie”, Cod SMIS 338577 și a acordului de parteneriat încheiat 
între Centrul școlar de educaţie incluzivă nr.1, Judeţul Bacău și Şcoala gimnazială "Alecu Russo" 
municipiul Bacău, finanțat în cadrul Programului Educație și Ocupare 2021-2027 (PEO), Prioritatea 6. 
Prevenirea părăsirii timpurii a școlii și creșterea accesului și a participării grupurilor dezavantajate la 
educație, Obiectiv specific: ESO4.6. Promovarea accesului egal la educație și formare de calitate și 
favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru grupurile defavorizate, începând 
de la educația și îngrijirea timpurie, continuând cu educația și formarea generală și profesională până la 
învățământul terțiar, precum și educația și învățarea în rândul adulților, inclusiv prin facilitarea mobilității 
în scopul învățării pentru toți și a accesibilității pentru persoanele cu dizabilități (FSE+), Tip de acțiune: 
6.f.3 Îmbunătățirea accesului și a participării la educație a copiilor cu dizabilități și/sau CES, inclusiv la 
activități sportive și culturale adaptate, prin dezvoltarea unor resurse suport. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Îl rog pe domnul director de la Centrul 

Școlar de Educație Incluzivă  nr. 1 Bacău să ne prezinte câteva detalii cu privire la acest proiect. 
♣ Dl Gabor Adrian, director la Centrul Școlar de Educație Incluzivă  nr. 1 Bacău: Doamna 

președinte, domnilor vicepreședinți, doamnelor și domnilor consilieri județeni, profit de acest moment să 
vă transmit salutările și mulțumirile copiilor, elevilor, părinților și a corpului profesoral din cadrul  
Centrului Școlar de Educație Incluzivă  nr. 1 Bacău. Vă transmit mulțumirile deoarece domnii consilieri 
noi investiți în funcție poate că nu știu că unitatea noastră beneficiază încă de anul trecut, de două corpuri 
de clădire recent renovate, reabilitate și astfel, condițiile de desfășurare a actului didactic sunt mult 
îmbunătățite. Totodată, copiii și părinții mi-au transmis ca să vă spun, să nu vă opriți aici. Campusul 
nostru deține mai multe clădiri: o parte dintre ele au obținut finanțare și s-au modernizat dar avem nevoie 
de suportul dumneavoastră astfel încât grădinița noastră, să-și schimbe înfățișarea în perioada următoare, 
plus că avem și o sală de sport care așteaptă susținerea dumneavoastră. Dar am mare nădejde în doamna 
președinte și aparatul executiv din cadrul consiliului județean, că vor veni cu o propunere către 
dumneavoastră, astfel încât să obținem sprijinul de finanțare la momentul potrivit. Revenind la proiect, 
proiectul nostru vizează trei acțiuni principale: una ar fi cea de dotare cu echipamente digitale și 
desfășurarea unor cursuri de perfecționare și instruire atât al profesorilor cât și al părinților. Al doilea ar 
fi, desfășurarea unor terapii complementare față de cele care se desfășoară acum prin planul cadru iar a 
treia activitate principală se bazează pe activități de informare, de consiliere și sprijin pentru copii și 
familiile acestora din mediul rural și în special a comunelor din zona extremă sau la marginea județului 
Bacău. Acolo sunt copii, sunt familii, care încă nu au cunoștințe de ce beneficii pot obține acești copii și 
ce documente trebuie să facă aceste familii, pentru a obține un certificat de orientare școlară sau un 
certificat de încadrare în grad de handicap. Am spicuit doar trei dintre aceste direcții principale ale acestui 
proiect. În ceea ce privește consilierea părinților și sprijinul acordat părinților, terapiile care se desfășoară 
în cadrul centrului să se desfășoare și acasă cu sprijinul terapeuților noștri. Dacă sunt întrebări asupra 
proiectului, vă stau la dispoziție.  

  ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: De altfel, Consiliul Județean va avea o 
misiune complexă din punct de vedere al gestionării învățământului  pe componenta “copii cu cerințe 
educaționale speciale”. La Onești, avem de gestionat o investiție pentru copii cu cerințe educaționale 
speciale, al căror număr, din păcate a crescut foarte mult în ultimii ani. La Onești, trebuie să mutăm sediul 
acelui centru educațional pentru copiii cu cerințe speciale educaționale care funcționează în subordinea 
centrului de la Comănești. Am discutat cu administrația municipiului Onești, care ne va pune la dispoziție 
o fostă grădiniță și sunt dispuși să ne cedeze inclusiv dreptul de proprietate, astfel încât un număr 
remarcabil de copii cu cerințe educaționale speciale din Municipiul Onești, să beneficieze de învățământ 
special în condiții decente, dar pe măsură ce aceste demersuri vor avansa, o să vi le comunicăm. 
Mulțumim încă odată conducerii Centrului Școlar de Educație Incluzivă nr. 1, respectiv domnului director 
Gabor Adrian și doamnei director Abaza, care a achiesat la acest proiect și colegilor din aparatul de 
specialitate, care se vor implica. Văd aici și pe domnul Silviu Botez care s-a implicat în reușita acestui 
demers. 
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      Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Botez Silviu, șef serviciu în cadrul Direcției strategii, administrarea structurii rutiere și 
transport public: În completare la ceea ce a spus domnul director și ceea ce ați spus dumneavoastră, la 
nivelul activităților care vor fi desfășurate de către Consiliul Județean, va avea loc și o campanie de 
conștientizare care se va desfășura în cele 50 de unități administrativ teritoriale, în școlile respective, ceea 
ce înseamnă copii cu probleme. Am considerat că această activitate, împreună cu cea de informare și 
publicitate, se regăsește foarte bine la noi la consiliul județean, iar în parteneriat cu domnul director, am 
împărțit activitățile în așa fel încât să reușim să ducem proiectul la bun sfârșit. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule director, văd foarte mult optimism la abordarea 
proiectelor și planurilor pe care le aveți și asta mă bucură, dar să știți că există un dar. Eu cred că, cu tot 
ce se întâmplă în România, în Europa și în zona noastră, principalul cuvânt care trebuie spus este 
prudența, că pentru acest an, prudența este maximă și la dumneavoastră și la cei care vin cu alte proiecte, 
pentru că riscăm să ne apucăm de proiecte și dacă vă amintiți de anul 2008, a fost cam identic. Riscăm să 
ne apucăm de investiții frumoase, făcute cu multă inimă ș.a.m.d. și când să le finalizăm, se termină banii. 
Situația este complicată și eu cred că suntem datori cu toții, să acționăm în acest an cu multă prudență! 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier aveți perfectă dreptate! 
Prudența trebuie să fie un principiu pe care trebuie să se fundamenteze toate demersurile investiționale ale 
Consiliului Județean Bacău și sunt convinsă că și eu și colegii mei din aparatul executiv nu vom abdica de 
la acest principiu și bineînțeles nici echipa de consilieri județeni.   
 
      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 
de voturi “pentru”. Doamna consilier Cosma Elena, doamna consilier Maxim Lorena și domnul consilier 
Cucerescu Ion nu participă la vot la acest proiect de hotărâre. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena - - - 
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion - - - 
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena - - - 
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra terenurilor în suprafață totală de 1400 mp din zona drumului județean DJ112, situate pe raza 
comunei Târgu Trotuș din județul Bacău, aflate în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Târgu Trotuș. 

 
 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
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      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 35 de 
voturi “pentru”.  Domnul consilier Panfil Gelu-Ionuț nu participă la vot la acest proiect de hotărâre. Domnul 
consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț - - - 
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

    ◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Bacău cu 
unitățile administrativ-teritoriale din județ în vederea finanțării activității de protecție de tip rezidențial a 
persoanei cu handicap, pentru sumele aferente anului 2024. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
 

 ♣ Dl Popa Ciprian, director general adjunct DGASPC Bacău: Vă mulțumim pentru invitație. Așa 
cum arată și titlul proiectului, ne dorim să se încheie această asociere cu unitățile administrativ-teritoriale 
în număr de 29 care și-au exprimat intenția de a contribui la finanțarea activității de protecție a persoanelor 
aflate în sistemul rezidențial asigurat de către DGASPC Bacău. Asocierea este prevăzută de legislația în 
vigoare, motiv pentru care ne dorim să se încheie acest parteneriat care este extrem de util. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 35 de voturi “pentru”. Domnul consilier Panfil Gelu-Ionuț nu participă la vot la acest proiect de hotărâre. 
Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț - - - 
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra unui teren în suprafață totală de 341,5 mp din zona drumului județean DJ 252B, situat pe raza 
comunei Tamași din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Tamași. 
 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 de 
voturi “pentru”. Doamna consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra unor terenuri în suprafață totală de 2209 m.p. din zona drumurilor județene DJ 241 și DJ 243 B, 
situate pe raza comunei Motoșeni din județul Bacău, aflate în domeniul public al Județului Bacău și în 
administrarea Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Motoșeni. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

 de voturi „pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   

13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
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29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   

33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 
realizarea obiectivului de investiții „Modernizare drumuri locale DR 250 și DR 158 și consolidare pod pct. 
Vadul Chiriței, în comuna Orbeni, județul Bacău”. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

 de voturi „pentru”. Domnul  consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 12 (fost 5 ) al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, 
precum și a taxelor speciale, pe anul 2025. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vreau să vă aduc la cunoștință un amendament 

fundamentat pe o serie de resorturi pe care o să vi le comunic. Nu mă refer la taxele și impozitele locale, 
nu mă refer la taxele de emitere a unor autorizații, a unor avize, a unor certificate ș.a.m.d. O să vă rog să ne 
îndreptăm atenția, în minutele următoare, asupra unor taxe speciale care provin din zona instituțiilor de 
cultură, care sunt tutelate la momentul acesta de către Consiliul Județean Bacău. Am făcut o analiză 
economico-financiară cu privire la veniturile proprii încasate de către instituțiile de cultură tutelate de către 
Consiliul Județean Bacău. Evident că această analiză a luat în considerație atât veniturile proprii, cât și 
cheltuielile necesare funcționării  acestor instituții. Evident că am făcut o constatare pe care poate mulți 
dintre dumneavoastră ați făcut-o, dar neapărat plecând de la această constatare, cred că trebuie să luăm  
niște măsuri astfel încât actul de susținere a culturii în județul Bacău, să fie unul mai profund și mult mai 
bine susținut în acest mandat și vă dau și niște exemple. La Complexul Muzeal de Științele Naturii „Ion 
Borcea”, cheltuielile de funcționare sunt de aproximativ 6.000.000 lei, în schimb veniturile care sunt 
încasate, strict din eliberare de bilete, sunt de aproximativ 200.000 lei. Bineînțeles că acest complex mai 
încasează și alte venituri, dar nu sunt nici acestea semnificative. Deci, 6.000.000 lei cheltuieli de întreținere 
și de suportare a activității operaționale, 200.000 lei taxe din eliberarea de bilete de acces. Mergând mai 
departe cu analiza, la Complexul Muzeal de Istorie “Iulian  Antonescu”, lucrurile stau și mai rău, în sensul 
în care tarifele încasate din eliberare de bilete sunt de aproximativ 44.000 lei, iar cheltuielile de funcționare 
sunt tot de aproximativ 6.000.000 lei. Punând față în față aceste aspecte de natură financiară, cu faptul că 
cei mai mulți copii din județul Bacău nu au intrat măcar o dată în instituțiile de cultură subordonate 
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Consiliului Județean Bacău și mă refer la copiii din mediul rural, dar chiar și la cei din mediul urban. Cred 
că efortul pe care Consiliul Județean l-ar face dacă ar elimina aceste taxe speciale din aria de interes  a 
acestor instituții de cultură, ar fi unul minim. Nu știu dacă știți, pe 15 ianuarie când am sărbătorit Ziua 
Culturii în România, am avut onoarea și bucuria de a avea în vizită 15 copii din comuna Colonești, copii 
care nu au călcat niciodată pragul unei instituții de cultură din județul Bacău. Nu vă spun care au fost 
sentimentele pe care copiii,  inclusiv profesorul îndrumător și eu,  le-am trăit, această bucurie pe care 
aceștia au manifestat-o. Am discutat cu alți colegi chiar astăzi despre faptul că în marile capitale europene, 
accesul copiilor și a profesorilor este gratuit. Punând față în față veniturile ușor nesemnificative încasate de 
către aceste instituții din eliberare de bilete, din taxarea unor activități culturale care vizează copiii, cum ar 
fi proiecții la Planetariu, spectacole de teatru derulate în cadrul acestor instituții de cultură subordonate 
Consiliului Județean  Bacău  ș.a.m.d., comparând veniturile care sunt nesemnificative cu impactul pe care 
l-ar putea avea accesul gratuit la cultură, vă propun să simulăm în anul 2025 un acces gratuit pentru copii, 
părinți, pensionari ș.a.m.d., pentru cetățenii județului Bacău, în aceste instituții de cultură ale județului 
Bacău, astfel încât, propun eliminarea tuturor taxelor speciale, tuturor tarifelor, pentru eliberarea de bilete 
dar și pentru alte manifestări care sunt derulate de către instituțiile de cultură din județul Bacău. Dați-mi 
voie să prezint și un amendament tehnic în sensul acesta. Având în vedere cele expuse, propun modificarea 
unor taxe fundamentate prin prezentul proiect de hotărâre după cum urmează:  

 La Complexul Muzeal "Ion Antonescu" - Anexa nr. 2 la proiectul de hotărâre: 
La Capitolul VIII - Taxe speciale: 

- pozitia 6: "Taxa program educațional" se modifică suma propusă pentru anul 2025 în zero lei. 
La Capitolul IX — Alte taxe locale: 

- Taxa individuală: se propune modificarea sumei propusă pentru anul 2025 în zero lei; 
- Taxa pentru elevi, studenți și adulți cu handicap mediu și usor: suma propusă pentru anul 2025 

este zero lei; 
- Taxa pentru grupuri organizate (minim 10 persoane), pentru pensionari: suma propusă pentru 

anul 2025 este zero lei; 
- Taxa de vizitare a tuturor obiectivelor (turul complexului): se propune modificarea sumei 

propusă pentru anul 2025 în zero lei. 
Secțiunea referitoare la reducerile și scutirile acordate de "Consiliul Județean" se va modifica în 

concordanță cu prevederile amendamentului. 
 

 La Complexul muzeal de științele naturii "Ion Borcea" - Anexa nr. 3 la proiectul de hotărâre, la 
Capitolul IX - Alte taxe locale, se propune modificarea valorilor fundamentate pentru anul 2025 la 
zero lei pentru urmatoarele categorii de taxe: 
- Taxa individuala, 
- Taxa pentru preșcolari, elevi, studenți, adulți cu handicap mediu și ușor (grup și individual); 
- Taxa grupuri organizate (minim 10 persoane) și pentru pensionari; 
- Taxa prezentări multimedia; 
- Taxa spectacol Planetariu/ Workshop (minim 10 persoane); 
- Taxa observații astronomice; 
- Taxa expoziție în aer liber; 
- Taxa manifestări extramuzeale (ex: teatru, teatru pentru copii, conferințe, seri muzicale, 

concerte, etc); 

- Precum si pentru taxele pentru vizitarea Casei Memoriale "Ion Borcea". 
Secțiunea referitoare la reducerile și scutirile acordate de "Consiliul Judetean" se va modifica în 

concordanță cu prevederile amendamentului. 
 

 La Filarmonica "Mihail Jora" se va introduce o mențiune care prevede: "Tarifele propuse pentru 
anul 2025 sunt valabile doar pentru veniturile realizate la sediul “Ateneu” situat în strada Razboieni 
nr.22 Bacău. 
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: După cum știți deja, Filarmonica „Mihail  
Jora” realizează reprezentații gratuite pentru cetățenii județului Bacău, pentru cei care doresc să ia parte la 
astfel de spectacole. O să vă rog să existe intervenții din partea dumneavoastră. Vorbesc despre o simulare 
pentru anul 2025 în care cultura să fie gratuită pentru toți cetățenii județului Bacău și îmi doresc să 
încheiem parteneriate reale cu reprezentanții tuturor celor 93 de unități administrativ-teritoriale din județul 
Bacău, astfel încât, mai ales copiii din mediul rural să poată avea acces gratuit și să poată călca pragul 
acestor instituții de cultură din județul Bacău în anul 2025. Nu mai spun de faptul că veniturile, care pot fi 
obținute de către aceste instituții de cultură, veniturile proprii, pot fi substituite prin alte tipuri de servicii 
care pot fi prestate la nivelul acestor instituții: publicitate, organizări de conferințe, dar care nu vizează 
neapărat cetățenii din județul Bacău, ci vizează mediul privat și o să avem discuții cu managerii acestor 
instituții, astfel încât să încercăm ca aceste venituri modeste care erau obținute din bilete, să poată fi 
substituite în perioada următoare, dar, repet cred că accesul gratuit al cetățenilor județului Bacău în aceste 
instituții de cultură tutelate de către noi, Consiliul Județean, este mai prețios decât valoarea neînsemnată a 
acestor venituri proprii pe care le-am încasat în anul 2024. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la amendamentul formulat de doamna 
președinte  Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț. 

 

♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Doamna președinte sunt întru totul de acord cu propunerea pe care 
dumneavoastră ați făcut-o. Este o idee foarte bună, dar aș veni cu o completare ca accesul să fie gratuit, dar nu 
ar fi rău ca cei care vor totuși să dea niște bani, să poată să plătească un bilet. Deci intrarea să fie gratuită 
pentru că trebuie să-i învățăm și pe băcăuani să fie generoși, adică dacă intrarea este gratuită, dar eu vreau să 
las ceva pentru că mi-a plăcut ce am văzut și vreau să las ceva acestei instituții sau acestui muzeu.  Ar fi bine 
să le oferim această posibilitate. Sigur dacă și cadrul legal permite.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Da, este posibil să avem băcăuani generoși, 
poate reprezentanți ai unor entități private, se pot încheia contracte de colaborare, contracte de sponsorizare. 
O să discut cu reprezentanții aparatului de specialitate, astfel încât să putem reglementa cadrul legal în baza 
căruia am putea obține astfel de venituri din partea celor care să susțină activitatea instituțiilor de cultură din 
județul Bacău. Vă mulțumesc pentru sugestie domnule consilier. Ne gândim cum putem reglementa astfel 
încât aceste donații să poată fi contabilizate în mod corect de către aceste instituții de cultură și să se 
constituie în venituri proprii, astfel încât să apară efectiv în rapoartele financiare întocmite de către aceste 
instituții adică să fie venituri care să poată să reprezinte și indicatori de performanță până la urmă și să se 
transfigureze în indicatori de performanță. Mulțumesc încă odată pentru sugestie și o să luăm act de această 
sugestie. 

♣ Dna Cosma Elena, consilier: Este lăudabilă inițiativa Consiliului Județean, ceea ce  dovedește că 
acest consiliu se preocupă de educarea extrașcolară a tinerilor și elevilor. Sunt sigură că afluxul de vizitatori 
va crește. Felicitări pentru inițiativă și să mai găsim astfel de inițiative.   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nu vă ascund faptul că, săptămâna aceasta, am 
delegat celor doi vicepreședinți, domnul Isvoran Vasile și domnul Margină Gelu, o serie de atribuții din zona 
instituțiilor de cultură. Am discutat și cu dumnealor această idee și am avut o serie de discuții, astfel încât 
această simulare de cultură gratuită în județul Bacău pentru anul 2025 să fie agreată și să fie fundamentată în 
zona aceasta financiară, dar și în zona plusului de valoare pe care l-ar produce pentru cetățenii județului 
Bacău.   

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării amendamentul formulat de doamna președinte  Ionela-
Cristina Breahnă-Pravăț şi se aprobă cu 34 de voturi „pentru”. Doamna consilier Cosma Elena și doamna 
consilier Maxim Lorena nu participă la vot. Domnul  consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   

5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena - - - 
7. Coșa Maricica x   
8.  Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
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14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena - - - 
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   

26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vă mulțumesc pentru susținere și pentru aceste 
propuneri venite din partea dumneavoastră, astfel încât acest proiect de an cultural gratuit în județul Bacău, 
să fie unul care să producă rezultatele scontate pentru cetățenii județului Bacău, dar în deosebi pentru elevii 
și studenții acestui județ. 

 
Se supune proiectul de hotărâre așa cum a fost amendat și se aprobă cu 34 de voturi „pentru”. Doamna 

consilier Cosma Elena și doamna consilier Maxim Lorena nu participă la vot. Domnul  consilier Ilie Viorel nu 
și-a exprimat votul.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena - - - 
7. Coșa Maricica x   
8.  Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena - - - 
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
pentru realizarea obiectivului de investiții ,,Reabilitarea și modernizarea drumului comunal DC129, 
Pârgărești (intersecția cu DJ 116) - Bogdănești (intersecție cu DN 11), în lungime de 4,03 km, județul 
Bacău. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
          Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 
    de voturi „pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   

7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
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18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   

28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Bacău nr. 122 din 12.08.2021 privind asocierea Județului Bacău cu UAT Pârgărești și UAT 
Bogdănești, în vederea finanțării și realizării în comun a obiectivului „Reabilitarea și modernizarea 
drumului comunal DC 129, Pârgărești (intersecție cu DJ 116) – Bogdănești (intersecție cu DN 11), în 
lungime de 4,03 km, județul Bacău”. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
         Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36  
    de voturi „pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 

 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstase Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 15 (fost 16) al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-
Pravăț prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 
Consiliului Judeţean Bacău în cadrul Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Bacău, pentru mandatul 
2024-2028. 

 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: După cum știți, Consiliul Județean poate 
desemna șase reprezentanți din rândul consilierilor județeni în cadrul Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică Bacău. Proiectul se va aproba cu vot secret. Propunerile vor fi aprobate cu vot secret iar 
exercitarea se va face prin buletine de vot.  

Vă rog să faceți propuneri. 
♣ Dna Cosma Elena, consilier: Deoarece am făcut parte din comisia de constituire a Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică Bacău, am fost însărcinată să dau citire listei reprezentanților Consiliului 
Județean în cadrul acestei autorități, din partea grupului PSD. Grupul PSD propune pe domnul consilier 
Bălan Ionel, Cucerescu Ion, Filip Daniela și Maxim Lorena.  

♣ Dl Margină Gelu, vicepreşedinte: Grupul consilierilor AUR propune pe domnul consilier 
Păduraru Mihai și domnul consilier Munteanu Petru. 
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♣ Dl Miroșanu Liviu-Alexandru, consilier: Pentru respectarea configurației politice a Consiliului 
Județean, PNL propune pe domnul consilier Marcu Costică și pe domnul consilier Ioan-Sebastian Jalbă. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Grupul PMP-USR propune pe domnul consilier Melinte Ion. 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Rog colegii din aparatul tehnic să consemneze 

propunerile care s-au făcut. Domnule consilier Nechita, aveți o propunere? 
♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Vorbesc în numele membrilor grupului PNL. Deși am un 

amendament pe care vreau să-l ascultați și să luăm aminte de el. Ați văzut că la Senat și Camera 
Deputaților se fac reduceri de cheltuieli și dumneavoastră am văzut că tindeți să facem ... Ați văzut că 
sunt împrumuturi, țara noastră este într-o situație foarte gravă, avem împrumuturi foarte mari și nu mai 
sunt bani. Propunerea mea este ca această comisie care este plătită, să fie gratis adică să nu fie remunerată 
pentru că suntem consilieri județeni în această comisie, nu suntem oameni chiar săraci și ei trebuie să-și 
facă datoria. Pentru că așa trebuie să și facă datoria un membru ATOP. Trebuie să-și facă datoria fără să 
fie plătit. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier Nechita, noi nu facem 
altceva decât să respectăm cadru legal. Avem pe masă un proiect de hotărâre care vizează doar 
desemnarea membrilor consiliului județean în cadrul Autorității Teritoriale de Ordine Publică Bacău și nu 
remunerarea lor.  

♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Remunerarea vine din urmă!  
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: OK. Deci trebuie modificat cadru legislativ! 

Dacă tot ați făcut comparația cu Senatul României, voiam să vă spun că Senatul României a fost condus 
în ultimii 5-6 ani de Partidul Național Liberal. Eu mă bucur că în momentul acesta conducătorii acestor 
structuri parlamentare s-au luminat și doresc să facă economie, dar vă spun că Senatul României a fost 
condus de Partidul Național Liberal și timp de mulți ani nu s-a făcut nicio reformă în acest sens.  

♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Da! Da vedeți unde am ajuns. Decât să dăm bani la niște colegi de-
ai noștri... 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier, nu facem lucrul acesta! 
Dacă tot aveți un reprezentant în Parlament, poate vine cu o propunere de modificare legislativă. Nu 
putem modifica noi legislația națională. 

♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Votăm amendamentul!  
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier Nechita, noi nu suntem 

deliberativul la nivel național, noi suntem deliberativ la nivel local.  
♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Haideți să studiem și o să vedeți că am dreptate și putem face asta.  
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Repet, nu putem face asta, pentru că astăzi 

avem pe masă un proiect care vizează desemnarea reprezentanților noștri în Autoritatea Teritorială de 
Ordine Publică Bacău! Sunt deschisă să ducem această propunere în Parlamentul României și să 
actualizăm și legislația aceasta. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte, trebuie să analizăm cu 
discernământ și cu liniște această propunere, pentru că, dacă este să facem așa un calcul, vorbim de 
aproximativ 17.000-18.000 de lei pe lună, 220.000-230.000 de lei pe an care sunt încasați pentru aceste 
servicii și cred că, cu acești bani se pot face foarte multe alte lucruri, mai ales că așa cum ați spus și 
dumneavoastră puțin mai devreme, trăim într-o perioadă destul de dificilă din punct de vedere economic 
și trebuie să avem grijă de cheltuirea fiecărui leu din banul public. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier Miroșeanu, 200.000 - 
300.000 lei pe an înseamnă mult mai puțin decât 3.000.000 lei cât a costat acel cort gonflabil adus de 
dumneavoastră la Bacău. Dacă dumneavoastră ne arătați undeva în acest proiect de hotărâre că se face 
trimitere la remunerarea reprezentanților noștri în Consiliul Județean și putem amenda lucrul acesta, îl 
facem acum, dar repet, nu vorbim despre aprobarea remunerării acestor persoane care vor fi desemnate 
astăzi în Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău ci vorbim despre desemnarea acestora.  

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Dumneavoastră aveți perfectă dreptate. Noi nu putem 
interveni în cadrul acestui proiect însă, propunerea colegului nostru a fost ca în cadrul Consiliului 
Județean ca și reprezentant al Consiliului Județean să notați această propunere și să găsim cadru legislativ 
în așa fel încât să putem economisi acești bani de la buget. 
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: OK. Mulțumesc! Același lucru puteți face și 
dumneavoastră! Aveți un reprezentant în Parlamentul României și atunci putem actualiza legislația din 
acest punct de vedere fără nicio problemă. Dacă nu mai sunt propuneri, am să rog colegii din aparatul de 
specialitate să treceți toate propunerile pe buletinele de vot și să reveniți în sală cu buletinele de vot. 

Pauză până la tipărirea buletinelor de vot. 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: O să primiți fiecare dintre dumneavoastră câte 

un buletin de vot. Opțiunea de vot pentru consilierii județeni, pentru colegii noștri pe care doriți să-i 
susțineți astfel încât ei să devină reprezentanți  în Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău, se va 
face prin mențiunea “DA”  în dreptul consilierilor  pe care îi susțineți fiecare dintre dumneavoastră prin 
vot. Sunt nouă colegi care candidează pentru șase poziții. Prin urmare, o să vă rog să vă manifestați votul 
pentru șase dintre colegi, astfel încât buletinul de vot să fie valabil și votul să fie corect exprimat. Repet, 
mențiunea  “DA”  să fie în dreptul colegilor pe care îi susțineți. Doar șase colegi pot fi nominalizați în 
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău. Vă mulțumesc și rog colegii să repartizeze buletinele de 
vot. 

Se votează. Votul este secret.  
Rezultatul votului: 
♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: În urma numărării voturilor s-au constatat următoarele:  
- Domnul consilier Bălan Ionel  - 23 voturi “pentru” 
- Domnul consilier Cucerescu Ion  - 29 voturi “pentru” 
- Doamna consilier Filip Daniela  - 23 voturi “pentru” 
- Doamna consilier Maxim Lorena  - 23 voturi “pentru” 
- Domnul consilier Păduraru Mihai  - 22 voturi “pentru” 
- Domnul consilier Munteanu Petru  - 24 voturi “pentru” 
- Domnul consilier Marcu Costică  - 13 voturi “pentru” 
- Domnul consilier Jalbă Ioan-Cristian - 13 voturi “pentru” 
- Domnul consilier Melinte Ion  - 11 voturi “pentru” 

După numărare s-a constatat că doamnele/domnii consilieri: Bălan Ionel, Cucerescu Ion, Filip 
Daniela, Maxim Lorena, Păduraru Mihai și Munteanu Petru, au întrunit numărul de voturi. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Mulțumesc domnului consilier Cucerescu 
Ion și colegilor din comisia de numărare a voturilor. Este importantă această comisie, pentru că mai sunt 
și momente în care are activitate și, de data aceasta, colegii din PNL și-au manifestat dorința de a presta 
servicii  în această comisie și le mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Au fost desemnați cei șase reprezentanți ai Consiliului 
Județean Bacău în Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău.  

Având în vedere că suntem la o ședință ordinară, haideți să abordăm și secțiunea „Diverse”. Dacă 
mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte, stimați colegi, o singură 
precizare aș vrea să fac. Art.19 din Regulamentul de organizare a Autorității Teritoriale de Ordine Publică 
precizează faptul că, pentru activitatea desfășurată în plen și în comisii, membrii Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică au dreptul la o indemnizație de ședință stabilită de Consiliul Județean. Prin urmare, 
Consiliul Județean este cel care stabilește cuantumul acestei indemnizații. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Luând în calcul Legea nr. 218 și alte acte 
normative care vizează remunerarea acestor colegi, repet, am avut în față o hotărâre care viza desemnarea 
colegilor în Autoritatea Teritoriale de Ordine Publică, nu modificarea Regulamentului Autorității 
Teritoriale de Ordine Publică, nu aspecte care vizează remunerarea. Repet, aspectele care vizează 
remunerarea colegilor care au făcut parte din Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău se bazează 
și pe elemente din cadrul juridic național. Sunt convinsă de lucrul acesta și dacă o să cercetați în detaliu 
aceste elemente, cu siguranță o să vă convingeți și dumneavoastră. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Este foarte corect ceea ce spuneți dumneavoastră. 
Ați fi putut veni  cu un amendament la acest proiect de hotărâre, sau în situația în care ne aflăm, va trebui 
să reveniți cu un proiect de hotărâre în Consiliul Județean pentru stabilirea indemnizației. 
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Eu v-am spus că modul în care putem 
utiliza eficient remunerațiile primite ca și consilieri județeni, președinte și vicepreședinți, sunt multe 
moduri în care putem face economie. Sunt multe și un exemplu de bună practică este cel al consilierilor 
PSD care, în mandatul 2016-2020, și-au donat indemnizația în perioada pandemiei dintr-o anumită lună 
sau din anumite luni. Așa că și dumneavoastră puteți dona indemnizațiile la casieria Consiliului Județean, 
cum a sugerat domnul consilier Munteanu. Putem pune bazele unui cadru legal, astfel încât cu toții, sau 
cei care ne dorim să donăm o parte din indemnizațiile noastre, cele de consilier județean sau cele din 
ATOP, unor entități fără scop patrimonial, unor fundații sau unor asociații sau, de ce nu, unor instituții 
publice ș.a.m.d. Sunt multe exemple de bună practică, la nivelul consilierilor locali PSD, în mandatul 
2016-2020. Vă mulțumesc. 

 
 

◄ Nemaifiind intervenţii, doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț declară închise 
lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 30.01.2025 pentru care s-a încheiat 
prezentul proces-verbal. 

 
 
 
 

                PREŞEDINTE,                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
Ionela-Cristina BREAHNĂ-PRAVĂȚ                                              Dr. Elena-Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
  Parascovia Buftea 


